
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d.26 Marts  kl.19.00-21.00 

 

 
Deltagere:  

Forældrevalgte: Marianne Christiansen, Marianne Tang Hindsig, Diana Ostersen, 

Kirsten Lund Jensen og Anders Krejberg. 

Medarbejderrepræsentanter: Susanne Mellergaard og Maria Brandt 

Ledelse: Ole Ehmsen Kronborg og Annizette Jensen. 

Fraværende:  
Referent: Marianne Christiansen. 

 
 

Punkt Beslutning 
1. Orientering fra 

- Skoleleder 

- Pædagogisk Råd  

- SFO 

  

- Ole orienterer om:  

1.Næste års økonomi på skolen. 

2. Intro til Aula. Personalet har 

fået en ”Øveaula ”som de kan 

benytte som træningsbane, når 

Aula introduceres. Aula tages i 

brug ved skolestart 2019. 

3. Info om at der i samarbejde 

med foreninger Borris, Faster, 

Astrup og Rækker Mølle 

omkring kommunens 

sundhedsuge i uge 17. Der er 

lavet tre dage i samarbejde med 

foreningerne i Rækker Mølle, 

Borris, Astrup/Faster, og i 

Borris foregår det i uge 17 d. 23. 

april. 

- Susanne (pæd.råd.) orienterer: 

1.Eleverne på mellemtrinet skal 

være med til at evaluere sig selv 

i forhold til elevplaner til brug 

v. skole/hjemsamtaler. 

Evalueringen sker gennem 

MeeBook.com.  

2.TEACH er blevet godt 

implementeret i 

personalegruppen og 

pædagogisk råd tager på deres 

møder fat i generelle emner i 

PLC rul.  

- Annizette orientere: 

1.Personale skal på kursus, 



emnet vil være ”sjippetov”. 

2.Ny bevægelsespolitik skal 

godkendes. 

 

2. Drøftelse vedr. justering af FSK – fag og afkortning. 

 

 

Lovforslaget om justering af 

Folkeskolen er endnu ikke vedtaget. 

Dette kan blive udskudt i tilfælde af 

valg. Derfor venter skolen med at 

indfase bindende ændringer i udvalgte 

fag indtil skoleåret 2020/2021. 

Ole orientere om skoleskemaer for 

næste år.  

Der er enighed om at 0. kl. kører videre 

som hidtil. Skolebestyrelsen har 

vedtaget at korte skoleugen ned jf. 

ændring i folkeskoleloven. Dette sker 

med to lektioner på mellemtrinnet i fald 

at justering af folkeskole forslaget 

vedtages i folketinget. Dette får 

konsekvens for antallet af lektiecafe 

timer i de enkelte årgange, samt vil det 

få betydning for bustransport, hvilket 

forsøges påvirket. 

3. Papir indsamling. 

 

 

Gennemgang af proceduren. 

4. Digital dannelse. 

 

 

Ole orientere om arbejdet ang. 

Digitaldannelse. Arbejdsgruppen er i 

gang med at arrangere et oplæg hvor 

både børn om dagen og forældre om 

aftenen inddrages. Det afholdes d. 3/9  

 Eventuelt.  

 

 

 

 


